
 

      
directie Leefmilieu 
dienst Integraal Waterbeleid

Verslag van de vergadering 

kenmerk L:\M01\Algemeen\Eerste Commissie Verslag 

betreft 1ste commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 18.00 uur.  

OPENBARE ZITTING 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 12 nov 
2019 

 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Voorbereiding van de bespreking en vaststelling van het 
Meerjarenplan 2020-2025  

 

Gedeputeerde Moens stelt de krachtlijnen van het meerjarenplan 
voor, gevolgd door gedeputeerde Grillaert. 

Bart Blommaert vraagt naar meer context ipv louter aflezen door de 
gedeputeerden. Gedeputeerde Kurt Moens geeft aan dat het 

meerjarenplan is doorgegeven aan alle PR-leden, nu worden enkel 
de accenten voorgelezen. Er werd geopteerd voor een andere 
aanpak dan vorig jaar. 

Greet de Troyer wil graag aandachtspunten, deze speechen laten 
niet toe te volgen. 

Gedeputeerde Gillis en gedeputeerde Charlier stellen vervolgens 
hun accenten voor. 

Vervolgens schetst Frank De Neve de financiële situatie van de 

provincie (cfr ppt). 

Filip Van Laecke stelt een vraag bij blz 139 in het meerjarenplan 

(Document E4) rond de evolutie van de financiële schulden. Er 
worden 139,9 mljn nieuwe leningen ingeschreven, hoe verhouden 
die zich tot de leningen in de vorige legislatuur? Frank De Neve 

geeft aan dat dit in 2019 62 mlj bedroeg en in 2020-2025 zal 
stijgen tot 139 mlj EUR verspreid over de verschillende jaren. Deze 

leningen worden jaarlijks in schijven afgelost (bv 5% voor een 
lening over 20 jaar). 
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Filip Van Laecke stelt een vraag bij het financieel evenwicht op blz  
93, vanaf 2022 wordt telkens een lening ten belopen van het saldo 

exploitatie/investeringen ingeschreven. Gaan wij vanaf 2022 
telkens compenseren om zo een positief budgettair resultaat te 

behouden? Gedeputeerde K. Moens geeft aan dat dit inderdaad zo 
voorzien is, maar dat we zullen afwachten wat in de praktijk de 
overschotten zullen zijn.  

Filip Van Laecke stelt vast dat we in 2025 eindigen met een 
spaarpot (700.000 EUR), is dit “de lucht eruit laten” waarvan 

gedeputeerde Kurt Moens sprak bij aanvang van het overleg? 
Gedeputeerde Kurt Moens bevestigt dat de overschotten veel 
minder zullen zijn dan in het verleden omdat het budget meer 

aansluit bij de realiteit.  

Filip Van Laecke geeft aan dat er geen bestemde gelden meer 

voorzien worden (in vak 8 doc M2), dit gebeurde in het vorig MJP 
wel o.a. voor aan aantal investeringen. Gedeputeerde Moens 
verwijst voor het antwoord naar Frank de Neve. Frank de Neve 

geeft aan dat “bestemde gelden” niet meer gebruikt mogen worden 
als term (ifv nieuwe regelgeving), dit noemt nu “onbeschikbare 

gelden”. Er kunnen hier enkel nog gelden van ingeschreven worden 
voor een zeer specifiek doel. 

C. Bauwens heeft een vraag over het dierenasiel waarvan 
gedeputeerde Grillaert sprak: is dit investering voor Het Leen? 
Gedeputeerde Grillaert geeft aan dat dat 200.000 EUR investering 

omvat in Het Leen, rest is subsidie. 

C. Bauwens vraagt hoeveel de Leopoldskazerne nu echt kost: men 

zegt 50 mljn, maar varieert tss 47 mljn en 52 mljn. Kristof Goethals 
geeft aan dat een deel in het huidig MJP wordt uitgegeven en een 
deel in het nieuwe MJP 2020-2025, maar 52 mljn EUR is de totale 

kost. 

Hilde Bruggeman stelt een vraag bij de 20.000 EUR voor 

dossieropvolgingssysteem voor de raad voor 
vergunningsbetwistingen (blz 194). Is er nagedacht om dat 
interprovinciaal te doen?  

Marc Cromheecke geeft aan dat dit zeer provincie specifiek is: wij 
hebben meer dossiers, meer vergunningsbetwistingen, organisatie 

bij andere provincies gebeurt anders, sommigen besteden dit uit 
aan advocaten, Limburg aan de juristen van de griffie, dus niet 
generiek door te vertalen. 

Mw Bruggeman vraagt of er een inhoudelijke opvolging is van deze 
dossiers? Marc Cromheecke geeft aan dat dat niet de ambitie is van 

het dossieropvolgingssysteem. Mw Bruggeman vindt dit nochtans 
essentieel. 

 

3. Varia: 
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Er zijn geen variapunten. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.00 uur. 

Gent, 19 november 2019 

De voorzitter 

 

Marleen Van De Populiere 

 

 

Ambtenaar- verslaggever 

 

Eddy Poelman 

 

 


